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     Kommundirektören 

     Kommunledningskontoret 

Om kringarbetet avseende samhällsbyggnadschefens avstängning. 

Det har under hand kommit till min kännedom att kommunledningskontoret anlitat en 

utomstående jurist avseende utredningen av rubricerade. Jag har fortfarande inte blivit 

tillfrågad om detta trots att jag i egenskap av ordförande i berörd nämnd är direkt inblandad. 

Med anledning av detta har jag några frågor som jag vill ha skriftligt svar på. Undertecknat 

original på denna skrivelse är inlämnad till kommunen. 

1. Kommunen har upphandlat juristtjänster enligt LOU och jag utgår då ifrån att det 

upphandlats även juristtjänster avseende arbetsrätt. Om inte är det anmärkningsvärt eftersom 

arbetsuppgifter ingår naturligt i en kommun. Min fråga är varför anlitade ni en annan 

utomstående jurist från Malmö? 

2. Hur stor är nedlagda kostnaden för denna jurist hitintills och till vilket timpris arbetar han 

(inte debiterat)? Vad blir den totala kostnaden beräknar ni? 

3. Är det ihärdiga ryktet att ni anlitat en jurist som personalchefen är bekant med sant? 

 

Christer Vigren 

Ledamot av kommunstyrelsen och dess arbetsutskott samt ordförande i samhällsbyggnadsnämnden 

 

   


